
Referat fra bestyrelsmøde nr. 2 i Grundejerforeningen Søgården d. 20.8.2012.

Deltagere: Birgitte A, Finn, Carsten, Kirsten, referent Peter.

Punkt 1: Økonomi.
Alle har betalt kontingent. Vi har et tilgodehavende på et rykkergebyr. (Vi skal 
tale om rykkergebyr, når vi arbejder med vedtægter).
Regningen på vedligehold af veje er ikke kommet.
De 10 uafhængige vil blive kontaktet ang. betaling.

Punkt 2: Veje.
Vejene ser generelt pæne ud.
Det skal undersøges, om vi kan forhindre, at der bliver parkeret på vejene.
Stikvejene skal også vedligeholdes.
Vi gør ikke noget ved bommene før der er et dige.
Det skal undersøges, om ”regler ang. beskæring ud til vej” kan indføres i 
vedtægterne.

Punkt 3: Dige.
Kystudvalget har møde igen den 17. oktober.
Vi må se i øjnene, at der ikke kommer et dige i 2012, men vi håber det 
kommer i 2013.

Punkt 4. Badebro.
Carsten fremlægger badebrosprojekt. Der er forslag om at opsætte den ved 
Engvibevej, da det er tættest på de fleste grundejere. Pris 90.000,- kr. incl. 
moms.
Forslaget fremlægges på generalforsamlingen.

Punkt 5. Vedtægter.
Vi holder et ekstra bestyrelsmøde d. 20. nov. kl.17. Dagsorden ”Vedtægter”

Punkt 6. Odsherreds Kommunes møde med samtlige Grundejerforeninger i Odsherred
d. 11. aug.
Referatet ligger på kommunens hjemmeside.

Punkt 7. Evt.
Vi har brugt 400 kr. på at udsende referat fra generalforsamlingen. Der er 
forslag om, at referatet kun bliver udsendt på mail. (Vi tager forslaget op på 
møde om vedtægter)

Tak for et godt møde
Peter


